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Onderwerp Beantwoording artikel 38 vragen glasvezelaanslutingen Venray 

 

Zaaknummer 

 

Teammanager Paul de Mulder 

B & W datum 19 december 2023 Afdeling/Team Wijk, Dorp en 

Vastgoedbeheer 

Naam steller Germy Thielen Portefeuillehouder Erik van Daal 

    

 
Besproken met portefeuillehouder 
Ja, met Erik van Daal op 14 november en 11 december 2023 

    
Openbaarheid 
Ja, na het informeren van betrokkenen. 

    

Bevoegd orgaan 
B en W 

 
 

   

 Via de griffie CDA-fractie en overige fracties informeren middels bijgevoegde brief 

 

 

ADVIES  

1. De vragen van de fractie van het CDA  over de glasvezelaansluitingen Venray met 

bijgevoegde brief te beantwoorden. 
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Inleiding 

Op 14 november 2023 zijn door de heer Direks namens de fractie van het CDA art. 38 vragen 

gesteld aan het college over de glasvezelaansluitingen in het buitengebied van Venray. Bijgevoegd 

treft u de beantwoording van deze vragen aan. 

 

Beoogd resultaat  

Beantwoording van de vragen conform artikel 38 van het Reglement van Orde. 

 

Argumenten  

1. De beantwoording van artikel 38 vragen dient plaats te vinden door het college.  

 

Kanttekeningen of risico’s 

Bij artikel 38 vragen geldt een termijn van beantwoording van maximaal 14 dagen. De uiterlijke 

termijn van beantwoording lag op 28 november 2023. De griffie is geïnformeerd over de latere 

afhandeling. 

 

Communicatie  

De antwoordbief worden via de griffie aangeboden aan de CDA-fractie en de raad. Daarna is de 

brief openbaar. 

 

Financiële gevolgen  

N.v.t. 

 

Vervolgtraject besluitvorming  

N.v.t. 

 

Evaluatie  

N.v.t. 

 

 Bijlagen  

1. Art.38-vragen mbt glasvezelaansluitingen in Venray 

2. Brief van het college met de beantwoording van de art. 38 vragen glasvezelaansluitingen in 

Venray 

 

 Naslagwerk  

- Motie d.d.  8 november 2011 inzake glasvezel in heel Venray 

- Motie d.d. 25 juni 2013 inzake glasvezel in de gemeente Venray met 100% dekking 



 
 
Art. 38-vragen mbt glasvezelaansluiting in Venray 
 
SP Venray heeft over dit onderwerp al vragen gesteld, voor ons waren de vragen 
onvoldoende en onbevredigend beantwoord. 
 
In bepaalde gebieden in Venray was in het verleden internetverkeer moeilijk, daarom zijn er 
moties in november 2011 en juni 2013 aangenomen die het college oproepen werk te maken 
van een 100% dekkend glasvezelwerk. We hebben tijdens de coronacrisis aan de lijve 
kunnen ondervinden hoe belangrijk een betrouwbaar en snel internetnetwerk is. 
Uitgangspunt was en is voor ons, een 100% dekkend glasvezelnetwerk. Nu begrijpen we uit 
een brief van het college van 12 september 2023, dat zestig woningen mogelijk niet 
aangesloten worden omdat deze de gemiddelde aansluitkosten ver overstijgen.  
 
Hierover hebben we een aantal vragen: 

1. Klopt het dat er zestig woningen in Venray mogelijk niet aangesloten worden op 
glasvezel? 

2. Past het mogelijk niet aansluiten van de zestig woningen in de opdracht die 
toendertijd is meegegeven aan het college? 

3. Wat zijn de verwachte aansluitkosten van de zestig woningen gemiddeld, met welke 
bandbreedte? 

4. De aansluitkosten van de zestig woningen overstijgen de gemiddelde aansluitkosten, 
waarschijnlijk is bij 50% van de aansluitingen, lagere aansluitkosten dan het 
gemiddelde, waar blijft deze marge? Is het niet gerechtvaardigd deze “marge” in te 
zetten voor de zestig woningen? 

5. Uitgangspunt is dat 100% van de woningen glasvezel krijgen, is dit contractueel 
vastgelegd met KPN? Zo nee, waarom niet? Zo ja, worden deze zestig woningen 
voor dezelfde prijs aangesloten als andere woningen? 

6. Is er al contact geweest met de huiseigenaren die mogelijk niet worden aangesloten 
op het glasvezelnetwerk? Indien ja, willen de bewoners een glasvezelaansluiting? Zo 
nee, waarom (nog) niet? 

7. Worden er hogere aansluitkosten bij deze zestig woningen in rekening gebracht? Zo 
ja, hoeveel hoger zijn deze aansluitkosten? 

8. Wat gaat de wethouder doen om ervoor te zorgen dat deze woningen, toch worden 
aangesloten?  

 
CDA Venray 
Martijn Direks 



 

 

 

 

 

 

  

Fractie CDA  

De heer M. Direks 
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Onderwerp Art. 38-vragen glasvezelaansluiting in Venray 

 

 

Wijk-, Dorp- en Vastgoedbeheer 

Raadhuisstraat 1 

Postbus 500, 5800 AM Venray 

Telefoon (0478) 52 33 33 

Telefax (0478) 52 32 22 

E-mail  gemeente@venray.nl 

Internet  www.venray.nl 

KvK-nummer  14132389 

 

IBAN NL20 BNGH 028 5028 383 (belastingen) 

IBAN NL11 BNGH 028 5008 757 (algemeen) 

BIC BNGHNL2G 

Geachte heer Direks, 

 

Op 14 november 2023 heeft u, op grond van artikel 38 van het Reglement van Orde, vragen 

gesteld over de glasvezelaansluiting in Venray. Hierbij ontvangt u onze antwoorden op de door u 

gestelde vragen. 

 

1. Klopt het dat er zestig woningen in Venray mogelijk niet aangesloten worden op 

glasvezel? 

Omdat de aanleg van een volledig glasvezelnetwerk in één keer (financieel) niet mogelijk bleek is 

de aanleg in twee fases gesplitst. De eerste fase, de dorpen en het buitengebied, zijn door 

GlaswebVenray aangelegd. In de demarcatie van fase 1 zijn de postcodes 5801 t/m 5804, de 

bedoelde 60 woningen, niet meegenomen en doorgeschoven naar fase 2. De aanleg van fase 2 

(Venray) gebeurt door KPN/NEM. In de Samenwerkingsovereenkomst tussen gemeente en KPN is 

overeengekomen dat KPN deze woningen van glasvezel voorziet onder nader te bepalen condities 

en voorwaarden. KPN/NEM heeft het voornemen om de ca. zestig woningen in het buitengebied 

van Venray na afronding van de kern aan te sluiten. Momenteel bekijken ze onder welke 

voorwaarden en condities aanleg van glasvezel hiervan mogelijk is op basis van een rendabele 

businesscase. 

 

 

2. Past het mogelijk niet aansluiten van de zestig woningen in de opdracht die 

toentertijd is meegegeven aan het college? 

In de motie van november 2011, herhaald in de motie van juni 2013, is het college opgedragen om 

medewerking te verlenen aan de aanleg van een glasvezelnetwerk in Venray. Daarbij is het streven 

naar een 100% dekkend glasvezelnetwerk, of een soortgelijk netwerk met een vergelijkbare 

capaciteit waarvan alle huishoudens en bedrijven in Venray gebruik kunnen maken, als 

uitgangspunt meegegeven. Tot op heden is het streven nog steeds gericht op een voldoende 

breedbandvoorziening voor alle adressen in Venray.  
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3. Wat zijn de verwachte aansluitkosten van de zestig woningen gemiddeld, met 

welke bandbreedte? 

Naar de verwachte aansluitkomsten van de zestig woningen wordt op dit moment door KPN/NEM 

onderzoek gedaan. De kosten zijn onder meer afhankelijk van het te kiezen tracé en de door 

KPN/NEM met een aannemer (uitvoerder) overeen te komen kosten. Ze hebben in fase 2 hiertoe al 

voorbereidingen getroffen tot de grenzen van het demarcatiegebied.  

 

 

4. De aansluitkosten van de zestig woningen overstijgen de gemiddelde 

aansluitkosten, waarschijnlijk is bij 50% van de aansluitingen, lagere 

aansluitkosten dan het gemiddelde, waar blijft deze marge? Is het niet 

gerechtvaardigd deze “marge” in te zetten voor de zestig woningen? 

KPN/NEM is een private partij waarbij we als gemeente geen invloed hebben hoe zij hun marges 

inzetten. Zodra echter duidelijkheid bestaat over de mogelijkheden en kosten zullen we gesprekken 

met KPN/NEM gaan voeren hoe ze deze gaan bekostigen. Op welke wijze KPN/NEM de bijdrage 

levert is en hoe ze het restant denken te financieren zal onderdeel van deze gesprekken. Naar 

verwachting zal dit in het voorjaar 2024 zijn. 

 

 

5. Uitgangspunt is dat 100% van de woningen glasvezel krijgen, is dit contractueel 

vastgelegd met KPN? Zo nee, waarom niet? Zo ja, worden deze zestig woningen 

voor dezelfde prijs aangesloten als andere woningen? 

In de Samenwerkingsovereenkomst met KPN/NEM is het zogenoemde demarcatiegebied, de kern 

van Venray, opgenomen. Voor wat betreft de zestig woningen in het buitengebied van Venray is, 

zoals onder 1. aangegeven, bepaald dat KPN/NEM na afronding van de kern Venray het voornemen 

heeft de 60 woningen aan te sluiten onder nader te bepalen voorwaarden en condities en een 

rendabele businesscase. 

 

 

6. Is er al contact geweest met de huiseigenaren die mogelijk niet worden 

aangesloten op het glasvezelnetwerk? Indien ja, willen de bewoners een 

glasvezelaansluiting? Zo nee, waarom (nog) niet? 

Met de betreffende eigenaren is vanuit de gemeente nog geen contact geweest. KPN/NEM heeft 

met diverse huiseigenaren al wel contact gehad. Zodra volledig inzicht bestaat in de mogelijkheden 

en de kosten worden alle eigenaren door KPN/NEM hierover geïnformeerd. 

 

 

7. Worden er hogere aansluitkosten bij deze zestig woningen in rekening gebracht? 

Zo ja, hoeveel hoger zijn deze aansluitkosten? 

Een (evenredige) eigen bijdrage van de bewoners wordt door KPN/NEM niet uitgesloten. De 

omvang van een mogelijke eigen bijdrage wordt bepaald zodra het onderzoek door KPN/NEM is 

afgerond.  Volledigheidshalve zij vermeld dat ook GlaswebVenray een eigen bijdrage van de 

bewoners in het buitengebied vraagt/heeft gevraagd. 
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8. Wat gaat de wethouder doen om ervoor te zorgen dat deze woningen, toch 

worden aangesloten?  

Zoals in de Samenwerkingsovereenkomst bepaald, streeft KPN/NEM ernaar deze adressen van 

voldoende breedband te voorzien. Wij zullen KPN/NEM aan deze afspraken houden.  

 

 

 

Hoogachtend,   

 

Het college van burgemeester en wethouders, 

 

 

de burgemeester, de secretaris, 

 

 

 

 

M.C. Uitdehaag E.G.J. Voorn  
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